



PWA-PVT/0049497/2024

Sender:Public Works Authority

Recipient:Qatar Metals Coating Company

PWA.VPC.M67.931

Mr. Ahmed sabt kalifa
Chief operation officer
Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT)
P.O. Box: 689 - Doha, Qatar
Fax Number: +974 44576650

السيد / أحمد سابت خليفة
مدير التشغيل
شركة قطر لتغليف المعادن ذ.م.م
صندوق بريد: 689 الدوحة - قطر
فاكس: +974 44576650

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Approval of Fusion Bonded Epoxy Coated Reinforcing Bars Manufactured by Messrs. Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT) in Their Factory Located in Qatar for use in Ashghal Buildings Projects

الموضوع: الموافقة على Fusion Bonded Epoxy Coated Reinforcing Bars المصنعة من قبل السادة Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT) في مصنعهم القائم بدولة قطر لاستخدامها في مشاريع المباني التابعة لهيئة الأشغال العامة

The Vendors Prequalification Committee (VPC) refers to the application submitted with PWA Reference PVT-PWA/0016648/2024 , and your request to include Messrs. Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT) as an Ashghal approved manufacturer for Fusion Bonded Epoxy Coated Reinforcing Bars . Following our general evaluation process, the Committee has decided to approve the concerned material to be used for Ashghal Buildings future projects.

بالإشارة إلى الطلب المقدم بموجب كتابكم رقم PVT/PWA/0016648/2024 لإدراج Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT) ضمن قائمة مُصنّعي/مورّدي المواد والمنتجات المعتمدين لدى الهيئة Fusion Bonded Epoxy Coated Reinforcing Bars، نحيطكم علماً أنه وبعد إجراء عملية التقييم المعتمدة والمتبعة لدينا، فقد قررت لجنة تأهيل الشركات المنتجة والموردة للمواد ومقاولي الباطن الموافقة على إدراج المواد المعنية ضمن قوائم الهيئة المعتمدة لغايات استخداماتها في مشاريع المباني المستقبلية.

The committee's approval is valid for a period of three (3) years from the date of this letter, and it will be subject to the Authority's review at any time throughout this period. Kindly note that it is the Vendor's responsibility to apply for the renewal three (3) months prior to the expiry date, otherwise the manufacturer will be removed from the Approved List.

علماً بأن صلاحية هذه الموافقة سارية لـ (3) سنوات فقط من تاريخه، مع احتفاظ الهيئة بحق المراجعة وإعادة النظر في أي وقت خلال هذه الفترة. وتقع المسؤولية على عاتق المورد/المُصنّع لتقديم طلب رسمي لتمديد صلاحية الموافقة قبل تاريخ انتهائها بـ (3) أشهر وإلا فسيتم شطب الشركة من قائمة المورد المعتمدين.

The quality and performance of Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT) as an Approved Manufacturer shall be closely monitored by the Authority at all times to ensure that the required standards are maintained. If it is found by the Authority at any time that the quality and performance is failing to meet the expected standards,

ويرجى العلم بأنه سيتم رصد ومراقبة جودة وأداء الشركة Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT) من قبل الفريق المختص بالهيئة في جميع الأوقات لضمان الامتثال إلى كافة المعايير القياسية والقواعد الإرشادية. كما أن للهيئة الحق في سحب الموافقة أو إلغائها في حال اتضح وجود أي تقاعس



PWA-PVT/0049497/2024

Sender:Public Works Authority

Recipient:Qatar Metals Coating Company

then the committee reserves the right to withdraw their Approval.

في أداء الشركة المصنّعة أو أي تقصير في استيفاء المعايير المعتمدة والمعمول بها.

After gaining approval, it is the Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT) responsibility to get the material approved from project Supervision Consultants through a project material submittal that ensures full compliance with the PWA requirements and the latest version of Qatar Construction Specifications (QCS) as well as the relevant project specific requirements of that particular project.

وفي حال الحصول على موافقة الهيئة الرسمية، تقع المسؤولية على عاتق Qatar Metals Coating Company W.L.L. (QCOAT) لتوريد المواد المعتمدة من قبل الاستشاري المكلف بالإشراف على المشروع، ويتم ذلك من خلال تقديم المستندات الاعتمادية اللازمة لمواد المشروع للمراجعة والتأكد من استيفاء كافة متطلبات هيئة الأشغال العامة والامتثال إلى أحدث إصدار من "مواصفات قطر للإنشاء" (QCS) بالإضافة للمتطلبات التي يتم تحديدها بحسب طبيعة المشاريع الجاري تنفيذها.

This approval shall not be interpreted as a guarantee for providing materials or services for any ASHGHAL projects and the Authority shall not be held responsible nor accept any liability for Manufacturer / Supplier / Subcontractor losses, expenses, damages to reputation or any other damages whatsoever arising out of or in relation to taking part in the authority prequalification procedure.

إضافة لما سبق، فلا يجوز تفسير ما ورد أعلاه كموافقة عامة تتيح توريد المواد أو الخدمات لأي مشروع من مشاريع الهيئة. كما ولا تتحمل الهيئة أي مسؤولية جراء أي خسائر أو نفقات أو أضرار تتكبدها الشركة المصنّعة/ المورد/ المقاول من الباطن سواء كانت أضراراً قد لحقت بسمعة الشركة أو أي أضرار أخرى ناجمة أو متعلقة بالمشاركة في إجراءات التأهيل المسبق الخاصة بالهيئة.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

عبدالله آهن الآهن

رئيس لجنة تأهيل الشركات المنتجة والموردة للمواد ومقاولي الباطن

Abdulla Ahin A A Alahen

Chairman of Materials producing supplying companies, and subcontractors prequalification committee